
Co chci dosáhnout

1. Ustanovit WWW stránku, kde budou všechny ak-
tuální informace o studiu i FAQ. Už se vám nestane, 
že nad vašim problémem bude studijní krčit rameny.

2. Vyvolat diskusi o předmětech připravujících mat-
fyzáky pro trh práce. Proč má student běžné™ ško-
ly dostat vaše místo u firmy, když jej předčíte ve 
všem kvalitách a on vás pouze v rétorice?

3. Zapojit studenty do dění na fakultě. Myslím si, že 
si zasloužíme studentský klub např. na koleji.

Fakulta je tu pro studenty, ne studenti pro fakultu. 
Chci dosáhnout, abychom byli hrdí na naši fakultu, 
jak je zvykem na světových univerzitách.

Když všichni o něčem tvrdí, že je to nemožné,
pokaždé se najde blbec který neví že je to nemožné a dokáže to.
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